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6. 
Z Á P I S  

 
ze zasedání Zastupitelstva města v Mnichově Hradišti  

konaného dne 11.12.2017 od 17:00 v sále Klubu Mn. Hradiště s.r.o. 
 

Program: 
1. Zahájení 
2. Zpráva o činnosti městské rady  
3. Informace od výborů zastupitelstva města 
4. Změna rozpočtu – Rozpočtové opatření 6/2017 
5. Návrh střednědobého výhledu města na rok 2019 – 2029, Návrh rozpočtu města na 
 rok 2018 
6. Převody nemovitostí  
7. Nové názvy ulic v Mnichově Hradišti, místní část Hněvousice a v Mnichově Hradiš- 
 ti  
8. Zvýšení základního kapitálu společnosti VaK Mladá Boleslav a.s. 
9. Dodatek č. 1 k veřejnoprávní smlouvě s obcí Březina o zajišťování výkonu úkolů  
 podle zákona o obecní policii 
10. Měsíční odměny neuvolněným členům zastupitelstva města za výkon funkce čle- 
 na rady města od 01.01.2018 
11. Obecně závazná vyhlášky č.2/2017 o místním poplatku za provoz systému shro- 
 mažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpa- 
 dů – stanovení poplatku za odpady pro rok 2018 
12. Dobrovolný svazek obcí EKOD – vstupní členský příspěvek 
13. Udělení ceny města Mnichovo Hradiště za rok 2017 
14. Finanční dar rodičům postižených dětí JH a DK   
15. Vyhodnocení Akčního plánu na roky 2017 - 2018 
16. Plánovací smlouva se společností SW Real Estate Management s.r.o. 
17. Různé  

- Návrh na koupi pozemků v k. ú. Mnichovo Hradiště – Masarykovo náměs-
tí/Víta Nejedlého 

- Interpelace občanů (nejdéle v 19 hodin) 
18. Závěr 
 
Zahájení zasedání ZaMě: v 17:00. 
Přítomni: Při zahájení jednání 17 členů ZaMě. Zastupitelstvo je usnášení schopné.  

(prezenční listina přiložena k zápisu) 
               Mgr. Kamila Galetková- tajemnice MěÚ 
               pí Jitka Libichová - zapisovatelka  
Omluveni: Miroslav Korych, František Ouředník, Aleš Jirásek, Mgr. Eduard Jan Havránek.  
Dostavili se později: Ing. Tomáš Ježek, Bc. Hana Otáhalová 
 
Upozornění:  
Ze zasedání zastupitelstva města se pořizuje za účelem informování veřejnosti audiovizuální 
záznam. Záznam se zveřejňuje na internetu. 
 
ad 1/ Zahájení 
Zasedání ZaMě zahájil a řídil starosta města Mgr. Ondřej Lochman, Ph.D. Konstatoval, že zá-
pis ze zasedání ZaMě ze dne 06.11.2017 byl ověřen určenými ověřovateli, p. Miroslav Korych 
a p. Bc. Hana Otáhalová, kteří potvrdili správnost zápisu svými podpisy.  
Do návrhové komise navrhl p. Mgr. Vladimíra Čermáka a p. Mgr. Vendulu Šeflovou. Tento ná-
vrh byl schválen 15 hlasy, 2 členové ZaMě se zdrželi hlasování. Ověřovateli dnešního zápisu 
navrhl p. Robina Panuše a p. Ing. Miroslava Kolomazníka. Tento návrh byl schválen 15 hlasy, 
2 členové ZaMě se zdrželi hlasování.  
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Dále seznámil přítomné členy ZaMě s programem dnešního jednání. Předložený program byl 
schválen 17 hlasy.  
 
ad 2/ Zpráva o činnosti městské rady 
Předkládá: Mgr. Ondřej Lochman, starosta města 
Písemný materiál: Zpráva o činnosti RaMě  
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města za období od 06.11.2017 
do 11.12.2017. 
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková X    

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová x    Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník    X Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová x    Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová    X Robin Panuš x      

  
  

  

pro: 17 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 

- Představení nového jednatele Klubu Mn. Hradiště Dominika Malého (videozáznam)  
 

ad 3/ Informace od výborů zastupitelstva města 
Předkládá: Mgr. Ondřej Lochman, starosta města 
JUDr. Josef Forst – kontrolní výbor nezasedal, první zasedání máme plánováno na polovinu 
ledna ke kontrole usnesení zastupitelstva 
Ing. Jana Podzimková – Výbor pro územní plánování také nezasedal, plánované jednání se 
chystá na leden, kdy má být předložena změna ÚP 
Robin Panuš – kromě mě se zúčastnil Finančního výboru také pan Kolomazník, tak by mohl 
informovat on 
Ing. Miroslav Kolomazník – jednání bylo bouřlivější, rozpočet se projednal, byly k němu při-
pomínky, nakonec vzal finanční výbor na vědomí, stejně jako poslední rozpočtové opatření 
 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávy z Kontrolního výboru, Finančního výboru a Výbo-
ru pro územní plánování. 
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková X    

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová x    Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník    X Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová x    Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová    X Robin Panuš x      

  

  

  

pro: 17 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 

ad 4/ Změna rozpočtu – Rozpočtové opatření 6/2017 
Předkládá: Mgr. Ondřej Lochman, starosta města 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Tabulky 
Mgr. Lochman – okomentoval stav kolem přiznání dotace na rekonstrukci hřiště u školy, která 
nebyla nakonec poskytnuta a žádalo se znovu; ke konci roku se zvýší příjmy, budeme hospo-
dařit skoro vyrovnaně; na jaře bychom chtěli začít stavbu v Mírové, sportoviště ve Studentské 
– dotace nám byla znovu přidělena. Nový pavilon MŠ Jaselská – máme vysoutěženou firmu, 
mělo by se stavět. 
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Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje Změnu rozpočtu - Rozpočtové opatření 6/2017 dle přílohy – tabulkové 
části rozpočtu. 
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková   X  

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová x    Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka   X  Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová x    Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš   x    

  

  

  

pro: 14  členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 3 
 
 
V 17:21 hodin se dostavil Ing. Tomáš Ježek, počet zastupitelů 18. 
 

Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje navýšení obchodního úvěru dle dodatku č. 1 ke smlouvě „Poskytování 
energetických služeb metodou EPC spojené s provozováním kotelen na vybraných budovách v majetku 
města Mnichovo Hradiště“ uzavřené s firmou EVČ s.r.o., Arnošta z Pardubic 676, 530 02 Pardubice, IČ 
13582275 (smlouva uzavřená dle usnesení ZaMě č. 62 ze dne 28.6.2017), o 1.348.182 Kč (na celko-
vých 20.269.436 Kč)  a zařazuje jej do rozpočtu města.  
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková   X  

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová x    Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka   X  Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová   x  Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová    X Robin Panuš   x    

  

  

  

pro: 14 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 4 
 

Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města pověřuje radu města provedením posledních rozpočtových opatření za rok 2017 
(pokud to bude potřeba) v následujícím rozsahu: 
a)  navýšení příjmů, 
b) navýšení příjmů i výdajů tak, že saldo rozpočtu se nezmění (zejména v důsledku přijetí dotací), 
c) přesuny výdajů mezi jednotlivými paragrafy tak, že saldo rozpočtu se nezmění. 
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková X    

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová x    Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová x    Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová    X Robin Panuš x      

  

  

  

pro: 18 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 
ad 5/ Návrh střednědobého výhledu města na rok 2019 – 2029, Návrh rozpočtu města 

na rok 2018 
Předkládá: Mgr. Ondřej Lochman, starosta města 
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Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, tabulky 
Materiál okomentovala Ing. Jaroslava Kolomazníková.  
 
V 17:32 h. se dostavila Bc. Otáhalová – počet zastupitelů 19. 
Diskuse k rozpočtu města 2018: 
 
Mgr. Haas – zastupitelstvo jako celek pracovalo v ekonomicky výhodné době rozvoje, získáva-
ly se dotace a v současné době, když to porovnáme s rokem 2015, jsme na 150%. To nám 
umožnilo řešit na rozdíl od předcházejících polit. reprezentací celou řadu problémů ve městě. 
Zvýšení příjmů se projevilo také ve zvýšení výdajů rozpočtu, míra růstu na jednotlivých polož-
kách je odlišná; dále okomentoval pohyb v položkách a upozornil na malé výdaje v některých 
oblastech rozpočtu města. Budoucí zastupitelstvo by mělo tomuto trendu věnovat mnohem 
větší pozornost.  
Dva dílčí návrhy na úpravu rozpočtu - navrhuji v § 3319, příspěvek Klubu s.r.o.  snížení o 100 
tis. Kč, chtěl bych nejprve vidět výsledek hospodaření za celý rok 2017 a konkrétní rozpočet 
Klubu na nový rok 2018. 
Druhý pozměňovací návrh je § 3745, péče o zeleň, kdy se na kruhový objezd u marketu Lidl 
má umístit znak města – kruhový objezd je dopravní stavba a vedení města tam nemá uspoko-
jovat své uměl. touhy; proto bych rád položku snížil o 300 tis. Kč. 
Poslední výhrada se týká návrhu v bodu c), kde se přesouvá rozhodování ze zastupitelstva na 
radu, což je omezování rozhodování zastupitelstva; neměli bychom kontrolu nad tím, jak rada 
nakládá s přesuny financí mezi položkami rozpočtu,  
Ing. Kolomazníková – ano, poslední úprava je má iniciativa na základě zkušeností z jiných 
měst, kdy se kompetence delegují na radu z důvodu operativnosti běžného chodu rozpočtu; 
např. by se muselo čekat s rozhodnutím 2 měsíce, než se sejde zastupitelstvo; netrvám na 
tom. 
Ing. Luka – proč je u MŠ nižší rozpočet o 200 tis. Kč, § 3111? Ptám se, jestli je k tomu nějaký 
důvod 
Ing. Kolomazníková – jedná se o dotaci, o níž si školy obecně žádají a jedině prostřednictvím 
úřadu ji dostávají; pokud se v roce 2018 budou opakovat, dostanou je v rámci změny rozpočtu. 
Ing. Luka – u dalších škol je to stejné? 
Mgr. Lochman – podle čerpání rozpočtu 2017 jsme řešili podlahu školy v Sokolovské, je tam 
víc peněz na svody, došlo k navýšení částek na běžnou údržbu; počítalo se s vybavením škol-
ky v částce 300 tis. Kč, předpokládalo se, že školka bude hotová; až bude školka hotová v roce 
2018, bude se dovybavovat  
Ing. Luka –Správa města, § 6171, 42 215 mil. Kč, navýšení zaměstnanců a platů, za 4 roky se 
jedná o navýšení o 25%, rád bych měl jistotu, že to není žádná rozmařilost a je to podložené 
něčím –  
Mgr. Lochman – ano, je to tak, za 4 roky se jedná o 25% s tím, že 20% je navýšení platů, které 
jsou dané vládou; to je největší podíl, neměli jsme na výběr a museli jsme přidat podle nařízení 
vlády 
Ing. Luka – pak tady ještě mám dotaz – 2 100 mil. Kč – rekonstrukce vstupu do úřadu; mám 
zde ještě poznámku náměstí – bude se dělat nebo ne? Záměr stále trvá? 
Mgr. Lochman – je to vstup do divadla, dva roky bojujeme s projektem, přesouváme stále 
v rozpočtu, protože ani jednou to nebylo vysoutěženo; máme problémy sehnat kapacitu firem 
pro tuto práci; pokud jde o náměstí, tak proběhla soutěž, studie a nyní jsme v územním roz-
hodnutí; v roce 2018 bude připraveno, starosta popsal jednotlivé práce a harmonogram postu-
pu. 
Dále popsal záměr opravy budovy Klubu; zazněly 3 varianty, v rozpočtu je 2,5 mil. Kč na pro-
jekt, v roce 2019 by mohla vysoutěžená firma začít opravovat budovu. 
Máme tedy návrhy – znak města  -300tis. Kč, na provoz Klubu s.r.o. -100tis. Kč a dále bych 
chtěl vědět, zda trvá zájem komise pro dopravu a bezpečnost na zvýšení počtu strážníků MěP 
na 10. 
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p. Knobloch – ano, trvá, na poslední komisi pomohla objasnit financování práce strážníků Ing. 
Kolomazníková, víme, že navýšení počtu o 1 strážníka čítá cca 200 tis. Kč, teda 300 tis. Kč. 
A dále komise má výhrady k požadavku škol na provádění kontrol ze strany MěP před školami, 
jestli žáci kouří nebo ne, za mě je to problém – na jedné straně dělá policie málo v terénu a na 
druhou stranu ji úkolujeme věcmi, kterou jsou neadekvátní. Komise podporuje navýšení počtu 
strážníků z 9 na 10 lidí. 
p. Vlasáková – jednalo se o požadavek z komise školské, zda-li by k uvedeným činnostem 
nebylo možné využít důchodce nebo asistenty prevence kriminality;  
p. Panuš – chtěl bych doplnit p. Knoblocha, nechtěl bych aby zde zaznělo, že budeme suplovat 
státní policii, to určitě ne, šlo spíše o to, že organizačně to dělat za současného stavu je kom-
plikované, střídání služeb a přesčasů – to byl hlavní důvod, proč městskou policii doplnit 
Ing. Kolomazník – ještě bych chtěl reagovat na problematiku MěP – zvažovali jsme v komisi, 
zda by nebylo vhodné využít jednoho člověka k trvalejšímu dohledu nad kamerovým systé-
mem, vyvázat strážníky z této dohledové činnosti; je k tomu potřeba větší diskuse, nejsem pře-
svědčen o tom, že bychom teď museli rozpočet upravovat a navýšit počet strážníků o 
1člověka. 
Mgr. Haas – dvě krátké poznámky - ke Klubu – před rozhodováním o Klubu bych čekal, že to 
bude samostatný bod programu a že si budeme moci navržené varianty projít; ohledně MěP – 
než to dáme do rozpočtu, očekával bych vyjádření od náčelníka MěP, teď tady chybí. 
p. Panuš – chci reagovat na p. Haase – chápu tento názor, chceš znát stanovisko náčelníka, 
na komisi jsme vycházeli z jeho požadavku. Náčelník to v průběhu roku na komisi přednášel, 
zdůvodňoval i další práci pro další obce. Komise hodnotila, zda je nutné navýšit o 1 člověka, 
komise se usnesla, že ano. 
Mgr. Lochman – navrhuji následující: strážníka a Klub řešit v různém, z hlediska Střednědobé-
ho výhledu máte někdo připomínku? pokud ne, dávám hlasovat o střednědobém výhledu: 
 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje návrh Střednědobého výhledu města na období 2019 - 2029 
dle tabulky č.  9. 
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková X    

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová x    Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová x    Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš x      

  

  

  

pro: 19 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 
Mgr. Lochman – k rozpočtu je návrh zastupitele Haase ke snížení položky financování Klubu o 
100 tis. Kč a investič. výdajů o 300 tis. Kč na znak města na kruhovém objezdu 
Ing. Kolomazníková – celková suma výdajů se sníží o 400 tis. Kč, 100 běžných a 300 investič-
ních s tím, že závazné ukazatele pro rok 2018 budou upraveny o toto snížení 
 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje : 
a) rozpočet města na rok 2018 dle přiložených tabulek č. 1 - 6 materiálu Návrh  rozpočtu na 

rok 2018 (rozpočet příjmů, investičních a neinvestičních výdajů, financování, rozpočty fondů 
města)  dle pozměňovacího návrhu ( snížení běžných výdajů o 100 tis. Kč v § 3319 – dota-
ce Klub Mn. Hradiště s.r.o., snížení investičních výdajů o 300 tis. Kč v § 3745 – akce znak 
města na kruhovém objezdu) takto: 

 čisté příjmy rozpočtu………………… 204.675 tis. Kč 
 čisté výdaje rozpočtu………………… 218.178 tis. Kč (z toho investiční 91.990 tis. Kč) 
 saldo rozpočtu – přebytek ………....– 13.503 tis. Kč 
 financování (ze zdrojů min. let) …....   13.503 tis. Kč 
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b) závazné ukazatele rozpočtu na rok 2018 dle tabulky č. 8 materiálu upravené dle pozměňo-
vacího návrhu dle části usnesení a) (snížení výdajů o 400 tis. Kč) 
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková X    

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová x    Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová x    Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš x      

  

  
  

pro: 19 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města stanovuje, že ve výdajové stránce rozpočtu dle rozpisu rozpočtu dle 
tabulky č. 2 nesmí být jednotlivými příkazci operací překročen jim stanovený objem provozních 
výdajů dle jednotlivých paragrafů (v rámci paragrafů se změna v jednotlivých položkách výdajů 
kromě mzdových povoluje) a dle rozpisu rozpočtu dle tab. 3 u investičních výdajů dle 
jednotlivých paragrafů a jmenovitých akcí schváleného rozpočtu r. 2018.  
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková   X  

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová x    Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová   x  Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš   x    

  

  

  

pro: 16 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 3 
 
 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo vymezuje na rok 2018 limity mzdových prostředků (bez ostatních osobních 
výdajů) pro organizační složky města a městský úřad následovně: 
a) Městský úřad Mnichovo Hradiště – limit mzdových prostředků 24.300 tis. Kč 
b) Městská policie Mnichovo Hradiště – limit mzdových prostředků  4.000 tis. Kč (bez APK) 
c) Městská knihovna Mnichovo Hradiště – limit mzdových prostředků  995 tis. Kč 
d) Městské muzeum Mnichovo Hradiště – limit mzdových prostředků  820 tis. Kč 
e) Sportovní hala BIOS – limit mzdových prostředků 365 tis. Kč 
Pro asistenty prevence kriminality a pracovníky na veřejně prospěšné práce se limit mzdových 
prostředků nestanovuje (hrazeno v převážné míře z dotace z úřadu práce). 
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková X    

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová x    Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová x    Mgr. Vendula Šeflová   X  

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš x      

  

  

  

pro: 18 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 1 
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Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města v rámci navrhovaného rozpočtu schvaluje v roce 2018 poskytnutí 
následujících příspěvků příspěvkovým organizacím města: 

a) Základní škola Mnichovo Hradiště, Studentská 895 - příspěvek na provoz 5.100 tis. Kč 
b) Základní škola Mnichovo Hradiště, Sokolovská 254 - příspěvek na 2.950 tis. Kč 
c) Mateřská škola města Mnichovo Hradiště, Mírová 683 - příspěvek na provoz 2.900 tis. Kč 
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková X    

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová x    Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová x    Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš x      

  

  

  

pro: 19 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje v roce 2018 převod finančních prostředků z rozpočtu do  fondu 
pro poskytování dotací – Dotační program – ve výši 2.000 tis. Kč.  
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková X    

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová x    Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová x    Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš x      

  

  

  

pro: 19 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje v roce 2018 objem finančních prostředků určených 
k poskytování dotací v rámci fondu „Dotační program“ ve výši 2.050 tis. Kč. 
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková X    

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová x    Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová x    Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš x      

  

  

  

pro: 19 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 

Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje v roce 2018 objem finančních prostředků určených 
k poskytování dotací v rámci „Programu pro poskytování dotací z rozpočtu města Mnichovo 
Hradiště na obnovu nepamátkových objektů nacházejících se na území městské památkové 
zóny Mnichovo Hradiště“ ve výši 300 tis. Kč. 
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková X    

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová x    Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová x    Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš x      

  

  

  

pro: 19 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 

V 18:20 h. odchod Věra Vlasáková - počet členů ZaMě 18. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města pověřuje v roce 2018 radu města prováděním rozpočtových opatření 
v následujícím rozsahu: 

a)  navýšení příjmů, 
b) navýšení příjmů i výdajů v případě přiznání dotací tak, že saldo rozpočtu se nezmění, 
c) přesuny běžných výdajů mezi jednotlivými paragrafy tak, že saldo rozpočtu se nezmění, 
d) snížení běžných výdajů. 
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Bc. Václav Haas  X   Ing. Jana Podzimková  x   Věra Vlasáková    X 

Ing. Miroslav Kolomazník   X  PhDr. Lenka Sosnovcová x    Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka  X   Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník   X  Mgr. Pavel Paclt  X   

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová  x   Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš   X  Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš  x     

  

  

  

pro: 9 členů ZaMě                   proti: 6                    zdržel se hlasování: 3 
 
Usnesení nebylo přijato. 
 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvu města stanovuje, že v rámci hospodářské činnosti budou v roce 2018 
vynaloženy náklady v max. výši 12.838 tis. Kč dle tabulky č. 8.  
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková    X 

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová x    Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová x    Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš x      

  

  
  

pro: 18 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 
V 18:23 h. odchod PhDr. Lenka Sosnovcová - počet členů ZaMě 17. 
 
ad 6/ Převody nemovitostí  
Předkládá: Rada města Mnichovo Hradiště  
1. Návrh na směnu pozemku s doplatkem v k. ú. Lhotice u Bosně – vyjádření k nabídce města 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení a snímky 
Bez diskuse. 
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Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města neschvaluje směnu pozemku p. č. 38/1 o výměře cca 1.000 m2 – ovocný 
sad – v k.ú. Lhotice u Bosně ve vlastnictví města Mnichovo Hradiště za pozemek p. č. 47/29 o 
celkové výměře 552 m2 – ostatní plocha – manipulační plocha – v k. ú. Lhotice u Bosně 
s doplatkem 224.000 Kč, tj. 500 Kč/m2 s M. L. 
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková    X 

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová    x Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka   X  Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová x    Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš x      

  

  

  

pro: 16 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 1 
 

2. Návrh na směnu pozemků v k.ú. Hoškovice respektive k. ú. Mnichovo Hradiště se ZD Bře-
zina 

Bez diskuse 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje směnu části pozemku p. č. 523/5 o celkové výměře 1192 m2 – 
orná půda - v k. ú. Hoškovice ve vlastnictví města za pozemek p. č. 518/7 o výměře 596 m2 – 
ostatní plocha – manipulační plocha v k. ú. Hoškovice se ZD Březina nad Jizerou, družstvo, 
Březina 41, 294 11 Loukov. 
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková    X 

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová    x Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová x    Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš x      
  

  

  

pro: 17 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 

ad 7/ Nové názvy ulic v Mnichově Hradišti, místní část Hněvousice a v Mnichově Hra-
dišti  

Předkládá: Rada města Mnichovo Hradiště  
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení a snímky 
Mgr. Lochman – jedná se o etapu č.5 Za Zámkem, kde se jedná o jednu ulici, která by byla 
prodloužena a ulice, které dostanou nový název. Požádali jsme Letopiseckou komisi o názor, 
řešili jsme to v radě, s p. Dumkovou. Zvažovalo se, zda nepojmenovat ulice po osobnostech 
města Mnichovo Hradiště, v lokalitě jsou však užívány geografické názvy, proto komise dopo-
ručila servat na těchto názvech a zúžit je na místní názvy.  
p. Panuš – nechal by staré názvy, spíše je zkrátil;  
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje pojmenování nově vzniklých ulic v Mnichově Hradišti, místní 
části Hněvousice: 
1. Podolská (tmavomodrá na situačním snímku) 
2. Hradecká  (zelená na situačním snímku) 
3. K Arnošticům (červená na situačním snímku) 
4. Pojizerská (žlutá na situačním snímku) – prodloužení již stávající ulice 
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková    X 

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová    x Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová x    Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš x      

  

  

  

pro: 17 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje pojmenování nově vzniklé ulice v Mnichově Hradišti  

1. Nad Nedbalkou (světlezelená na situačním snímku) 
2. U Staré cihelny (tmavěmodrá na situačním snímku) 
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková    X 

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová    x Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová   x  Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš   x    

  

  

  

pro: 15 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 2 
 
ad 8/ Zvýšení základního kapitálu společnosti VaK Mladá Boleslav a.s. 
Předkládá: Rada města Mnichovo Hradiště  
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Znalecký posudek 5 150-12-2017 
vč. příloh  
 

V 18:37 h. odchod Ing. Petr Beran - počet členů ZaMě 16. 
Ing. Luka – kolik stálo vybudování stavby? 
Ing. Král – je uvedeno ve znaleckém posudku, který si zadává VaK; je to v souladu s vyhláškou 
o oceňování majetku. Částku dodáme panu Lukovi e-mailem. Celá akce nebyla čistě investič-
ní, část byla vedena jako údržba stávajícího vodovodu. 
 
V 18:50 h. příchod Ing. Petr Beran - počet členů ZaMě 17. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města: 
- schvaluje nepeněžitý vklad města Mnichovo Hradiště, jehož předmětem jsou kanalizační 

stoka 74133 vč. kanalizační šachty a vodovodní řad 4210 v ulici Akátová, Mnichovo Hradiš-
tě, tak, jak jsou popsány ve znaleckém posudku vypracovaném společností Česká znalec-
ká, a. s., číslo posudku 5150-12-2017, částkou 799.400,- Kč, 

- souhlasí s jeho vložením do základního kapitálu společnosti Vodovody a kanalizace Mladá 
Boleslav, a. s., IČ 463 56 983, se sídlem Čechova 1151, 293 22 Mladá Boleslav s tím, že 
tímto nepeněžitým vkladem bude upsáno 538 kusů kmenových akcií akciové společnosti 
Vodovody a kanalizace Mladá Boleslav, a. s., znějících na jméno, o jmenovité hodnotě 
1.000,- Kč, v listinné podobě, s omezenou převoditelností dle stanov a s emisním kursem 
1.485,87 Kč, 

- pověřuje pana Mgr. Ondřeje Lochmana, Ph.D., starostu města, k veškerým úkonům s tím 
souvisejícím, zejména k uzavření smlouvy o upsání akcií, smlouvy o vkladu a protokolu o 
předání a převzetí nepeněžitého vkladu a dále k převzetí nově vydaných akcií společnosti. 
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková    X 

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová    x Ing. Petr Beran   X  

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová x    Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš x      

  

  

  

pro: 16 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 1 
 

ad 9/ Dodatek č. 1 k veřejnoprávní smlouvě s obcí Březina o zajišťování výkonu úkolů 
podle zákona o obecní policii  

Předkládá: Mgr. Ondřej Lochman, starosta města 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Návrh Dodatku č. 1 Veřejnoprávní 
smlouvy, Veřejnoprávní smlouva 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje dodatek č. 1 k veřejnoprávní smlouvě s obcí Březina, Březina 
82, 294 11 Loukov u Mnichova Hradiště, IČ: 00509329 o zajišťování výkonu úkolů podle záko-
na o obecní policii v předloženém znění s platností od 01.01.2018. 
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková    X 

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová    x Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová x    Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš x      

  

  

  

pro: 17 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 

ad 10/ Měsíční odměny neuvolněným členům zastupitelstva města za výkon funkce čle-
na rady města od 01.01.2018 

Předkládá: Mgr. Ondřej Lochman, starosta města 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení  
Bez diskuse. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje revokaci usnesení zastupitelstva města č. 150413/ZM/44. 
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková    X 

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová    x Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová x    Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš x      

  

  

  

pro: 17 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje dle Nařízení vlády č. 318/2017 Sb. o výši odměn členů zastupi-
telstev územních samosprávných celků v platném znění měsíční odměnu za výkon funkce ne-
uvolněného člena rady města ve výši 2.500 Kč s platností od 01.01.2018. 
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková    X 

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová    x Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová x    Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš   X  Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš x      

  

  

  

pro: 16 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 1 
 

 
ad 11/ Obecně závazná vyhlášky č.2/2017 o místním poplatku za provoz systému shro-

mažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních od-
padů – stanovení poplatku za odpady pro rok 2018 

Předkládá: Mgr. Ondřej Lochman, starosta města 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Návrh OZV č. 2/2017 
Bez diskuse. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje sazbu místního poplatku za provoz systému shromažďování, 
sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů od 01.01.2018 ve výši  
500 Kč na osobu. Sazba je stanovena pevnou částkou ve výši 250 Kč a částkou ve výši 250 
Kč stanovenou dle skutečných nákladů města předchozího roku na sběr a svoz netříděného 
komunálního odpadu za poplatníka a kalendářní rok. 
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková    X 

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová    x Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová x    Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš x      
  

  

  

pro: 17 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města vydává Obecně závaznou vyhlášku města Mnichovo Hradiště č. 2/2017 o 
místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 
odstraňování komunálních odpadů v předloženém znění s platností od 01.01.2018. 
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková    X 

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová    x Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová x    Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš x      

  

  

  

pro: 17 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 
ad 12/ Dobrovolný svazek obcí EKOD – vstupní členský příspěvek 
Předkládá: Mgr. Ondřej Lochman, starosta města 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Faktura 
Bez diskuse. 
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Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje vstupní členský příspěvek ve výši 85.880 Kč Dobrovolnému 
svazku obcí EKOD, Náměstí republiky 193, 472 01 Doksy, IČ 06523862. 
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková    X 

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová    x Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová x    Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš x      

  
  

  

pro: 17 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 

ad 13/ Udělení ceny města Mnichovo Hradiště za rok 2017 
Předkládá: Mgr. Ondřej Lochman, starosta města 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Pravidla pro udělování Ceny města, 
Seznam nominovaných (pouze v materiálech pro zastupitele), Jednotlivé nominace (pouze 
v materiálech pro zastupitele) 
Mgr. Lochman – okomentoval způsob hlasování a uvedl počet nominovaných osob. Dále navr-
hl volební komisi pro volbu oceněných. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města zvolilo volební komisi pro udělení Ceny města Mnichovo Hradiště ve slo-
žení: JUDr. Josef Forst a Ing. Miroslav Kolomazník. 
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková    X 

Ing. Miroslav Kolomazník   X  PhDr. Lenka Sosnovcová    x Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst   X  

Ing. Josef Luka X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová x    Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš x      

  

  

  

pro: 15 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 2 
 
Dále tajemnice MěÚ rozdala přítomným zastupitelům jmenný seznam nominovaných osob. 
Zvolené osobnosti budou oceněny na plese města v březnu 2018. Zastupitelé provedli ozna-
čení osob na hlasovacích lístcích a volební komise provedla jejich sběr do připraveného zaří-
zení. Následovalo sečtení hlasů. 
Výsledek sčítání hlasů: 
Uchazeč 1 - 6 hlasů, uchazeč 2 – 9 hlasů, uchazeč 3 – 10 hlasů, uchazeč 4 – 4 hlasy 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje udělení Ceny města Mnichovo Hradiště za rok 2017 nominova-
ným č. 2 a č. 3 v kategorii „Za celoživotní přínos pro město“. 
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková    X 

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová    x Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová x    Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš x      

  

  

  

pro:  17 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 
Interpelace občanů v 19 hodin nebyly uplatněny. 

ad 14/ Finanční dar rodičům postižených dětí JH a DK   
Předkládá: Mgr. Ondřej Lochman, starosta města 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení 
Mgr. Lochman – vánoční jarmark byl založen s tradicí pomoci postiženým dětem; byly na něm 
umístěny kasičky na dobrovolné darování financí. Na dobrovolném vstupném se ve třech 
kasičkách shromáždilo 27 600 Kč, na prodeji vánočních hrnků, které darovala místní tiskárna, 
18 800 Kč, což je celkem 46 400 Kč. Nyní tedy schválíme usnesení o poskytnutí daru rodi-
nám s postiženými dětmi. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí daru v roce 2017 ve výši 23.200 Kč rodičům dítěte 
JH a daru ve výši 23.200 Kč rodičům dítěte DK, všichni bytem Mnichovo Hradiště, jako pomoc 
na léčení a speciální potřeby pro obě děti.  
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková    X 

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová    x Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová x    Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš x      
  

  

  

pro: 17 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 

ad 15/ Vyhodnocení Akčního plánu na roky 2017 – 2018 
Předkládá: Mgr. Ondřej Lochman, starosta města 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Akční plán na roky 2017 – 2018 
Mgr. Haas – navrhuje opravu formulace usnesení na „bere na vědomí“ 
 
V 19:11 h. odchod Mgr. Vendula Šeflová – počet členů ZaMě 16. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvu města bere na vědomí vyhodnocení Akčního plánu na roky 2017 – 2018. 
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková    X 

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová    x Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová x    Mgr. Vendula Šeflová    X 

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš x      

  

  

  

pro: 16 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
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ad 16/ Plánovací smlouva se společností SW Real Estate Management s.r.o. 
Předkládá: Mgr. Ondřej Lochman, starosta města 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Smlouva 
Mgr. Lochman – firma má záměr vytvoření haly v prostorách bývalého Liazu, oslovila město, 
že bude podávat žádost o zjišťovací řízení a úz. rozhodnutí a přišla vysvětlit, jak chtějí postu-
povat; toto proběhlo před rokem, nyní firma navrhuje po jednáních, že vybudují část veřejné 
infrastruktury, předají městu bezúplatně pozemky pod stavbou, vybudují cyklostezku, chodník 
a dodají kamerový bod. Dále vytvoří studii prostoru úseku od kruhového objezdu po ul. Na 
Pískovně, Veselá. S tím nabízejí městu smlouvu na dar finančních prostředků na rozvoj v této 
oblasti města s ohledem na zatížení automobil. dopravou. Smlouvu o finančním daru chceme 
předložit zastupitelstvu v únoru 2018.  Město definovalo své představy o stavu plochy po býv. 
Liazu.  
Ing. Luka – může si město dát do smlouvy podmínky k počtu kamionů? Nebyla by možnost 
v rámci zvažované studie napojit dopravu na silnici R10?  
Mgr. Lochman – probíhá malá EIA, město může v rámci připomínkového řízení dát své pod-
mínky, zatím se řešil nájezd kamionů na sil.č.268 přes nadjezd u pumpy, výjezd bude upra-
ven fyzickou změnou a značkou. Dopravní inspektorát neschválil vjezd do areálu (bývalý 
vjezd do Liazu). Dále se diskutovalo o řešení dopravy (viz video 2:07:53) 
 
V 19:15 h. příchod Mgr. Vendula Šeflová – počet členů ZaMě 17. 
 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření plánovací smlouvy se společností SW Real Estate 
Management s.r.o. sídlem Kubelíkova 1224/42, Žižkov, 130 00 Praha 3, IČ: 02627035 dle 
předloženého návrhu. 
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Bc. Václav Haas X    Ing. Jana Podzimková x    Věra Vlasáková    X 

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová    x Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka  X   Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová   x  Mgr. Vendula Šeflová   X  

Ing. Jan Mareš X    Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš   x    
  

  

  

pro: 13 členů ZaMě                   proti: 1                    zdržel se hlasování: 3 
 

ad 17/ Různé 
1. Návrh na koupi pozemků v k. ú. Mnichovo Hradiště – Masarykovo náměstí/Víta Nejedlého 

Předkládá: Rada města Mnichovo Hradiště  
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení a situační snímky 
Mgr. Lochman – okomentoval situaci kolem původního odkupu pozemku a záměru, co 
s ním, pokud by jej město kupovalo zpět do svého majetku. Dneska to není o hlasování, o 
koupi, pouze ke zvážení. Předložil varianty postupu, jak naložit s pozemkem. 
Ing. Luka – v roce 2006 jsme byli proti prodeji pozemku, byla to chyba, že se to prodávalo; 
dohoda mezi zastupiteli byla o tom neprodávat, nakonec se to prodalo.  
p. Panuš – bylo by nezodpovědné nechat celou věc vyšumět, je to centrum města, pokud 
by to koupil jiný vlastník, stejný neutěšený stav jako je dnes, tam bude ještě 20 let.  
Zastupitelé diskutovali o možnostech využití prostoru na pozemku uprostřed města. 

 
Mgr. Haas – navrhuji přesunout do dalšího zastupitelstva 
Mgr. Lochman – navrhuji prověřit sítě, archeologický průzkum, hmotový odhad cen, rozpo-
čet projektu, který máme a dáme to do příštího zastupitelstva. 
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2. p. Panuš – informace o provedení interpelace člena rady Rady Středočeského kraje Ing. 
Petrtýla k dopravě (transit nákladní dopravy přes město) a bezpečnostní situace na křižo-
vatce u „KM Prona“ 
 

3. Dotaz ke sbírkám probíhajícím na vánočním jarmarku -  na jarmarku oficiálně žádná sbírka 
nahlášena nebyla, město vybíralo dobrovolné vstupné;  

 
4. Zvýšení počtu strážníků MěP  

Mgr. Lochman – okomentoval potřebu zvýšení počtu strážníků z důvodu zhoršeného obsa-
zování směn (přesčasy ve finančním rozsahu 160-200 tis. Kč/rok) a řešení dovolených. Ná-
růst financí by znamenal odhadem 300 tis. Kč + vybavení v ceně do 80 tis. Kč. Aktivity navíc 
ale strážníci pak časově nezvládají. V tomto stavu se pracuje 2,5 roku, pokud je potřeba vi-
dět strážníky více v ulicích, pak zvýšení o 1 člověka bude přínos. 
Ing. Luka – k počtu strážníků se má vyjádřit pověřený strážník (chtěl nárůst o 2 lidi), odhad 
300 tis. Kč hodnotí jako nízký 
Bc. Karel Volf, zástupce pověřeného strážníka – pokud se týká ukončení čerpání přesčasů, 
nedokáže odhadnout, jestli to bude mít vliv na odchody strážníků (finance za přesčasy byly 
významnou součástí příjmů); při zachování dobrých prac. podmínek není důvod k odchodu 
strážníků jinam. V případě jednoho strážníka ve službě je to problém, nelze dělat zásahy 
apod. 

Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje navýšení počtu strážníků městské policie z 9 na 10 na základě 
doporučení Komise pro dopravu a bezpečnost od 01.02.2018.   
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Bc. Václav Haas   X  Ing. Jana Podzimková   x  Věra Vlasáková    X 

Ing. Miroslav Kolomazník X    PhDr. Lenka Sosnovcová    x Ing. Petr Beran X    

Miroslav Korych    X Mgr. Jiří Bína X    JUDr. Josef Forst X    

Ing. Josef Luka X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ing. Tomáš Ježek    X František Ouředník   X  Mgr. Pavel Paclt X    

Ondřej Knobloch X    Věra Dandová x    Mgr. Vendula Šeflová X    

Ing. Jan Mareš   X  Ing. Aleš Jirásek    x Mgr. Vladimír Čermák X    

Bc. Hana Otáhalová X    Robin Panuš x      

  

  

  

pro: 13 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 4 
 
V 19:41 h. odchod Mgr. Pavla Paclta – počet členů ZaMě 16 
Mgr. Lochman - budova klubu – rekonstrukce střechy a možnost nastěhování do opravených 
prostor muzea města. Navrhuji následující postup – pokud má někdo ze zastupitelů jinou vari-
antu řešení využití budovy Klubu, než varianta nastěhování muzea do prostor Klubu a dole 
bude IC (2019 možná realizace), varianta druhá opravit budovu ve stávajícím formátu, využívat 
prostory pro veřejnou správu a ochotníky, možnost přesunu OSVZ, zbytek by zůstaly kancelá-
ře Klubu; jediný problém by stále trval - nedostupnost patra bez výtahu – pokud budete mít 
někdo třetí variantu, pošlete ji  prosím e-mailem ke starostovi do 31.12.2017. Pokud nebudou 
jiné možnosti, bude se volit z uvedených dvou. 
Ing. Podzimková – mohla by projektová manažerka prověřit dotační možnosti pro rekonstrukci 
budovy Klubu? 
Mgr. Lochman – ano, jsou možnosti z dotací na cestovní ruch; proj. manažerka zpracuje mate-
riál s informacemi o dotačních možnostech 
Dále ještě zastupitelé diskutovali o financování všech plánovaných akcí ve vazbě na rozpočto-
vý výhled do roku 2022. 
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ad 18/ Závěr 
Jednání ZaMě ukončil starosta města Mgr. Ondřej Lochman, Ph.D. ve 20:01 hod.  
 
 
 
 
 
 
 
________________________        __________________________ 
 
Mgr. Ondřej Lochman, Ph.D.                            Mgr. Jiří Bína    
       starosta města                                  místostarosta  
 
                                                                                               
 

Ověřovatelé: 
 

 

Robin Panuš       _______________________ 
 
 
 
 
Ing. Miroslav Kolomazník    _______________________ 


